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Protokoll ST2. 2011-01-23 
 
 
Protokoll fört på möte med styrelsen i Karlstad Bridgeklubb söndagen den 23 januari 2011. 
 
Närvarande: Catarina Midskog (Ordförande) 
  Ola Lindholm (Sekreterare) 

Freddy Lund (Kassör) 
Leif Öhrn (Ledamot, TK) 
Bosse Larsson (Ledamot) 
 

ST2:01 Mötets öppnande 
Ordföranden, Catarina, hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

ST2:02 Dagordningen 
Catarinas förslag till dagordning godkändes. 
 

ST2:03 Lotterier 
 Det diskuterades en hel del om olika varianter på lotterier. 
 Beslut: Att införa ett lotteri till hösten 
 
ST2:04 Ekonomi 

Freddy gick igenom ekonomin, som visades sig vara god. 
 

ST2:05 Bidragsregler efter 1 juli 
 En lång diskussion angående ersättningsregler för spel på annan ort, exempelvis Allsvenskan  
 SM-lag eller liknande. Olika förslag uppkom men inget beslut togs i frågan. 
 
ST2:06 Lokalfråga 

Diskussion om att ett bättre läge måste till om vi ska kunna fylla på med klubbmedlemmar 
som tillhör den yngre generationen. Eventuella alternativ diskuterades men inget beslut taget. 
 

ST2:07 Lag cup 4-manna 
Det har visat sig att det var ganska få lag anmälda i denna cup, eftersom tanken var att man 
skulle dela in denna cup i olika divisioner och detta inte blev möjligt så  
beslutades det att: Införa handikapp 
 
 

Vid protokollet:    Justeras: 
    
 
____________________________  ____________________________   
Ola Lindholm     Catarina Midskog  


